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No one thinks a seventeen-year-old girl can take on the hard men of London's
gangland, but it's a mistake to underestimate Maura Ryan: she's tough, clever and
beautiful - which makes her one very dangerous lady. Together, she and her brother
Michael are unbeatable but notoriety has its price. The police are determined to put
away Maura once and for all - and not everyone in the family think that's such a bad
idea. When it comes to the crunch, Maura has to face the pain of lost love in her past -
and the dangerous lady discovers her heart is not make entirely of stone.
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评论

我为Maura失去Terry留了一次眼泪, 第二次是为Michael给母亲留下的遗言.
为此我爱上了Martina Cole...
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书评

这本书我看了两遍，时隔三年，每一次都是那么入迷，最喜欢迈克尔，甚至都能想象的
到他的眼神，坚强，孤独，傲慢。虽然情节可能有些俗套，可你不得不承认你被书中的
每一个人物所吸引，很为劳拉感到难过，曾经的单纯被家族和社会颠覆，被迫改变，被
迫成长，虽然现实生活没有这么...  
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昨天被要求做了一套心理测试题，觉得我的生活越来越黑暗了。。
其中一道题，”为何你没有做出违法犯罪行为？“
铛铛铛铛！脑袋里灯泡亮了！突然意识到为毛这么多年来我是如此热爱犯罪小说电影电
视。答案很简单，犯罪的冲动。不是因为我知道那是不对的，不是因为我是好人，恰...
 

-----------------------------
Dangerous Lady_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd

	Dangerous Lady
	标签
	评论
	书评


